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Kaupunginvaltuusto 21.10.2024 § 91  
  
 Valtuutettu Eveliina Tyyskänen jätti seuraavan aloitteen: 

 
Raision on taisteltava asunnottomuutta vastaan 
 
Viime viikolla vietettiin jälleen koko maassa asunnottomien yön 
tapahtumaa. Myös Raisiossa pidettiin perinteisesti oma tapahtuma. Aihe 
on ajankohtaisempi vuosi vuodelta. Suomen asuntopolitiikka on pitkään 
ollut kansainvälisen ihailun kohde ja menestystarina asunnottomuuden 
vähentämisessä. Nyt vuosikymmenten työ on valumassa kansallisella 
tasolla hukkaan. Raision on huolehdittava, että Raisio omalla toiminnallaan 
ei edesauta tätä hukkaan valumista.  
 
Koko maassa häätöjen määrä nousi tammi-kesäkuussa keskimäärin 
viidenneksen viime vuoteen verrattuna, suurissa kaupungeissa vielä 
huomattavasti enemmän. 
 
Asunnottomien palveluihin on hakeutunut nyt uutena asiakasryhmänä 
pienituloisia työssäkäyviä ihmisiä. Samaan aikaan hallitus leikkaa 
kohtuuhintaisesta asuntotuotannosta, puolittaa asumisneuvonnan resurssit 
ja leikkaa asumistuesta. Samalla hallitus leikkaa myös rahoitusta 
asunnottomuuden vähentämisen ja ennalta ehkäisyn puolesta 
työskenteleviltä sosiaali- ja terveysalan järjestöiltä. Suomen tavoite poistaa 
pitkäaikaisasunnottomuus vuoteen 2027 mennessä ei toteudu, sillä 
hallituksen politiikka ajaa ihmisiä pois kodeistaan. 
 
Raisio aloitti tukiasuntojensa merkittävän vähentämisen muutama vuosi 
sitten. Tämän myötä olen luottamustehtävissäni useasti kysynyt, johtiko 
tukiasuntojen vähentäminen mahdollisiin ongelmiin tai peräti 
asunnottomuuden nousuun. Myöhemmin on kuulunut, että henkilöitä, jotka 
asuivat vähennetyissä tukiasunnoissa asuvat nyt RaVu:n asunnoissa ja 
heidän tarvitsemansa tukipalvelu ostetaan yksityiseltä palveluntuottajalta. 
 
Esitän, että Raisio selvittää oman kaupunkimme ajankohtaisen 
häätötilanteen sekä mahdollisiin häätöihin johtaneet syyt. Esitän, että 
Raisio panostaa voimakkaasti asunnottomuuden vastaisiin toimiin. Raision 
on huolehdittava, että jatkossakin meillä ylläpidetään ja rakennetaan 
tarpeen mukaisesti kohtuuhintaisia vuokra-asuntoja, tukiasuntoja ja 
tuettava paikallisesti toimivia asunnottomuutta vastaan toimivia järjestöjä. 
Lisäksi Raision on tukiasuntojen vähentämisen jälkeen huolehdittava, että 
tuen tarpeessa olevat henkilöt saavat jatkossakin tarvitsemansa palvelut.  
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Päätös Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 
 
 
Kaupunginhallitus 04.11.2024 § 373    
1077/10.04.00/2024    
  
Esittelijä Kaupunginjohtaja Eero Vainio 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus lähettää valtuustoaloitteen konsernipalvelujen 

valmisteltavaksi. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 


